
Referat fra FAU-møte 16.mars 2022

Til stede:
Rektor Ebbe Klyve, Tine Amalie Blom Sagstad 1A, Martine Rekstad 1B, Serine Sletten 1C, Liv-Ane
Engelsen Grande 2A, Andre Birkeland 2B, Kristin Edvardsen Engeberg 3B, Trond Bønes 3B, Vibecke
Nygaard 4A, Anne Margrethe Bøe 5A, Tone Reimers Brakstad 5A, Jane Carense Røskeland 5B, Laila
Håvardstun Mackay 5B, Oddgeir Undertun 6A, Torill Skorve 6B,  Ingunn Halvorsen 7A, Laila Johnsen
7B, Valgjerd Tvedt Levinsen 7B

Fraværende:
Magne Knudsen 2A,, Benedikte Kristiansen 2B, !na Elisabeth Korbi Takle 3A, Anniken Aga Rognås
3B, Cato Bendixen 4A, Hilde Askeland 4B, Kristin Ferstad 4B, Anne Margrethe Bøe 5A, Grethe
Halleland Tuften 6A, Irmelin Håvardstun 6B, Kathrin Vesterøy 7A

Sak 12/22 Rektors kvarter
Rektor informerte om følgende:

● Phuc lager en presentasjon til FAU om Phucs fond ved aneldning. Inntektene fra
vårdagen blir delt mellom dette og et annet formål.

● Det er satt i gang et arbeid med å lage en plan for forbedring av uteområdet.
Landskapsarkitekt kommer på befaring om kort tid.

● Barnevakten kommer og holder foredrag og elever og foresatte på 4., 5. og 6.trinn i
april og mai.

● Det ser ut som om det blir 3 klasser på 1.trinn til høsten, og flere lærere har søkt
etter- og videreutdanning. Det må sannsynligvis ansette nye lærere/annet personale
ved skolen når endelig oversikt foreligger.

● Rektor har takket ja til å holde årets 17.maitale, sammen med elevrådet.

Sak 13/22 Årshjul FAU
FAU-leder la frem punkter til årshjul og fikk innspill på disse. Årshjulet er ment for å få
oversikt over FAU og skolen aktiviteter, samt være et verktøy for FAU. FAU-leder utarbeider
et årshjul med innspill til neste møte.

Sak 14/22 Orientering fra de ulike arbeidsgruppene
● FAU-leder - Forbereder innspill fra FAU til kvalitetsoppfølging på skolen. FAU-leder

og nestleder stiller på kvalitetsoppfølgingsmøtet.
● Kasserer - ikke noe nytt
● Trafikk - Jobber med innspill til omlegging av vei. Melder om at det har kommet nye

fartsdumper på Skagevegen, samt 40 sone.
● 17.mai - Jobber på spreng for å komme i mål til 17.mai. Det er mye å gjøre, men det

blir 17.mai til slutt.
● FauBa - Denne våren er det kun kor som har nok påmeldte til å starte opp. FAU er

glad for at kor startes opp. FauBa begynner å tenke på aktiviteter til høsten.



● SFO - Har kommet godt i gang med dialog med SFO og skolen. Ønsker nytt møte for
å etablere en konkret handlingsplan.

● Skoledans - Skoledans gjennomføres 23.mars. Kasserer prøver å finne pengeskrinet
som har vært brukt tidligere.

● Miljø - Har hatt befaring. Det er dessverre ikke så mye pr. nå FAU kan gjøre noe
konkret med, da vi ikke får lov til å gjøre utbedringer. Dette er byggeiers ansvar.
Gruppen jobber med å få i gang oppussing av ballbingen, samt få fjernet veltet
lyktestolpe. Dette er viktig å få til, for å sikre barns ferdsel her. Dersom ingenting
skjer kan kontakt med Fanaposten vurderes. Gruppen ønsker også å delta på
befaring av skolens uteområde sammen med landskapsarkitekt. FAU støtter
våråpning av skolehagen, og sponser pølser til alle elevene.

● TV-aksjonen - ikke noe nytt

Sak 15//22 Eventuelt (meld gjerne saker i forkant av møtet)

Sak 16/22 Tid til å jobbe i arbeidsgruppene


